
 

Skolebestyrelsesmøde 21.02.2022 

Mødelokalet afdeling Nord kl. 18.00-21.00 

Forældrerepræsentanter: Maria Louise Juul Bennedbæk, Anne Katrine von Staffeldt, Thomas 

Skou Hansen, Jesper Fischer-Møller, Nikolaj Sandbæk, Jens Klit Thomsen, Iben Ljungmann. 

Medarbejderrepræsentanter: David Andreasen, Katrine Gåsland, Morten Andersen, Paul 

Bondesen, Marianne Møldrup 

Skoleledelse: Jamie Stevenson, Lola Nielsen, Susanne Bryld 

Afbud: Sofus Kjertmann Sørensen, Tobias Maltesen, David Andreasen, Jakob Fenneberg-Hansen 

 

Dagsorden 

1.  Godkendelse af dagsorden Godkendt 

2.  Godkendelse af referat Godkendt 

3.  Kvalitetsrapport Der er leveret kommentarer til kvalitetsrapporten. 

 

Fremover forsvinder det lovmæssige krav om kvalitetsrapporten – 

men der kommer en anden form for oplysning om skoleområdet 

lokalt.  

 

Vi er gode til at vores afgangselever fastholder 

ungdomsuddannelserne – eleverne siger, at de er godt forberedt i 

den udskoling, de har haft på Nivå. Eleverne har nogle 

arbejdsmetoder og tilgange til pædagogikken på 

ungdomsuddannelserne.  

 

Kommentarer: 

 Hvad er det, vi vil med kvalitetsrapporten?  

 Hvordan promoverer vi Nivå Skole – brug distriktsskolen? 

 Hvorfor er vi gode til at eleverne bliver i 

ungdomsuddannelserne? 

Afgangseffekter – 1, 5 og 10 år.  

Nivå Skole ambassadører – nogle elever fra afgangsårgangen, der 

holder kontakten. Gammel elevlounge til forårsfestival.  

 

4.  Regnskab og økonomi Jamie gennemgår driftsregnskab for 2021. 

Jamie gennemgår budget for 2022. 

 

Opmærksomhed til politikerne på BYOD eller afsætte midler 

centralt til skolerne til IT. 

 

Regnskab og budget godkendt, og Bestyrelsen ønsker kvartalsvis 

inddragelse.  

 

”Nivå Skole et godt sted at være” 

En pulje til aktiviteter for eleverne. 



 

Ledelsen orienterer på næste bestyrelsesmøde 

5.  Antimobbestrategi Vi lægger den nye ud på hjemmesiden – foreløbig godkendt.  

6.  Orientering fra ledelsen 

 

Skolebestyrelsesvalg – se bilag/tidsplan – vælge en dato til 

valgmøde – Jamie og Nikolaj 

 

Trivselsmåling fra elever og personale – ledelsen orienterer på 

næste bestyrelsesmøde om opfølgningen på personale 

trivselsmåling. 

 

Personalenyt – ny tysklærer, ny fransk/idrætslærer/historie, ny 

matematiklærer – vi har ikke ledige stillinger pt. 

7.  Meddelelser fra: 

-formanden 

-medarbejderne 

-elevrådet 

 

Sammenkog af referatet til et nyhedsbrev fra bestyrelsen.  

Elevrådet vil gerne komme næste gang til et oplæg om slikpolitik. 

8.  Punkter til kommende 

dagsordener 

Hvordan promoverer vi Nivå Skole – byens distriktsskole? 

9.  Evt. Beslutning: NS meldes ind i Skole & forældre. 

 


